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MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPIS č. 01/2015 

Zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezna  konanej dňa 11.03.2015 

 

 

Prítomní: Mgr. Eva Skačanová, Ing. Martin Ridzoň, PhD., Mgr. Martin Baxa, Mgr. 

Zuzana Auxtová, Ľuba Bamburová, Mgr. Mária Kvietková, Melánia Ridzoňová, Miroslava 

Potančoková, Ing. Jozef Švantner, Mgr. Viera Chudíková 

 

Rokovanie viedol: Mgr. Eva Skačanová, predsedníčka komisie pre školstvo 

 

Program: 

1. Privítanie 

2. Predstavenie jednotlivých členov komisie, schválenie podpredsedu komisie pre školstvo 

3. Oboznámenie členov komisie s úlohami komisie – Rokovací poriadok, Zásady odmeňovania 

4. Návrh plánu činnosti komisie pre školstvo na 1. polrok 2015 

5. Doplnenie plánu činnosti  

6. Oboznámenie s platným VZN – 01/2015 o určení fin. prostriedkov na mzdy a prevádzku 

ZUŠ, MŠ, ŠZ, ZŠS na území mesta Brezna na rok 2015 

7. Rôzne – materiály do MsZ 

8. Diskusia  

9. Záver 

 

K bodu 1  
 

Predsedníčka komisie pre školstvo MsZ mesta Brezna – Mgr. Eva Skačanová po otvorení komisie 

privítala všetkých prítomných. 

 

K bodu 2 

 

Predsedníčka komisie Mgr. Eva Skačanová predstavila jednotlivých členov komisie, i organizáciu, 

ktorú zastupujú.  Zároveň oboznámila členov komisie s podpredsedom komisie pre školstvo, 

ktorým bude Ing. Martin Ridzoň, PhD., poslanec MsZ. 

 

 

K bodu 3 

 

Predsedníčka komisie Mgr. Eva Skačanová oboznámila členov komisie s úlohami komisie a to so 

základnými dokumentmi, týkajúcimi sa činnosti komisií: Rokovací poriadok komisií Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna a Zásady odmeňovania členov komisií. V týchto dokumentoch 

zdôraznila predovšetkým tie časti, ktoré sa dotýkajú činnosti komisie pre školstvo. Zároveň členom 

odporučila naštudovať uvedené dokumenty, ktoré sa nachádzajú na webovej stránke mesta. 
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K bodu 4 

 

Predsedníčka komisie Mgr. Eva Skačanová predložila komisii návrh harmonogramu zasadnutí 

komisie pre školstvo i s predbežným programom: 

. 

15.04.2015 o 16.00 h. 

1. Otvorenie 

2. Zápis do prvého ročníka ZŠ, predpokladaný počet 0-tých ročníkov – súhrnná správa 

3. Organizácia ZŠ s MŠ 

4. Informácia o čerpaní rozpočtu škôl a ŠZ 

5. Materiály do MsZ 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

20.05.2015 

1.  Návšteva CVPPPaP – spolupráca so školami a školskými zariadeniami 

2. Podujatia na Dni mesta organizované pre deti a mládež 

3. Rekonštrukcia ZŠ s MŠ Karola Rapoša – info 

4. Materiály do MsZ 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

17.06.2015 

1. Otvorenie 

2. Zápis do MŠ – súhrnná správa 

3. Rekonštrukcia ZŠ s MŠ – priebeh 

4. Návrh plánu práce na 2. polrok 2015 

5. Materiály do MsZ 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

 

K bodu 5 

 

Členovia komisie sa dohodli na dni v týždni, v ktorom budú zasadať, podľa toho si určili 

harmonogram. K predloženému plánu členovia nemali pripomienky. Termíny boli prispôsobené 

harmonogramu zasadnutí MsZ mesta Brezna. 

Harmonogram bol členmi komisie schválený. 

Prítomní: 9 

Hlasovalo za: 9 

 

K bodu 6  

 

Predsedníčka komisie Mgr. Eva Skačanová oboznámila s platným VZN – 01/2015 o určení fin. 

prostriedkov na mzdy a prevádzku ZUŠ, MŠ, ŠZ, ZŠS na území mesta Brezna na rok 2015. 

Vysvetlila členom komisie, čoho sa dotýka dané VZN, spôsob financovania originálnych 

kompetencií aj prenesených kompetencií. Tiež upozornila na termín účinnosti VZN. 

 

 

K bodu 7 

 

Na zasadnutie komisie pre školstvo bolo predložený Návrh Všeobecne záväzného nariadenie mesta 

Brezna o poskytovaní finančného príspevku pre mladé talenty mesta Brezna. 
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Členovia komisie diskutovali k danému VZN, či by nebolo vhodné znížiť vekovú hranicu 

žiadateľov, prípadne rozšíriť školy ap. Po ukončení diskusie upustili od pripomienok a schválili 

uznesenie, v ktorom odporúčajú MsZ schváliť VZN v navrhovanom znení. 

Počet prítomných: 9 

Hlasovalo za: 9 

 

 

K bodu 8 
 

Členovia komisie diskutovali o jednotlivých akciách, ktoré pre celý okres Brezno pripravujú naše 

MŠ, akcie, ktoré pripravuje ZUŠ pri 55. výročí školy, podpredseda komisie Ing. Martin Ridzoň, 

PhD. Informoval o priebehu príprav Dní mesta – akcie, vystúpenia ap. Predsedníčka navrhla Mgr. 

Baxovi, aby porozmýšľal o zabezpečení vedeckých náučných stánkov ako v prechádzajúcom roku.  

 

K bodu 9 
 

V závere zasadnutia predsedníčka komisie stretnutie ukončila, prítomným poďakovala za účasť. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Eva Skačanová ,v.r.                                                                  Mgr. Viera Chudíková, v.r. 

predsedníčka komisie                                                                            sekretár komisie 

 


